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Dagsorden og referat 

 

 

1. Suppleringsvalg til skolebestyrelsen foråret 2024.  

Orientering om tidsplan og drøftelse af hvordan vi får nogle flere forældrevalgte med. 

- Det skal afholdes midtvejsvalg og der er gennemgået en oversigt over tidsplanen. 

- Der har været to henvendelser på nuværende tidspunkt. Disse anbefales at tage kontakt til 

bestyrelsesformanden. 

- Der laves evt. et indlæg til Facebook hvor en fra bestyrelsen henvender sig til skolens 

forældre.  

- Afdelingslederne tager henvendelse de evt. potentielle forældre omkring 

bestyrelsesarbejdet. 

 

2. Høringssvar vedr. den nye tildelingsmodel til skoleområdet. Orientering og drøftelse. Bilag sendt 

ud med dagsordenen. 

- Bestyrelsen har en bekymring for at den nye tildelingsmodel vise at budgettet beskæres.  

Brændkjærskolen har de forgangne mange år leveret stærke trivselsresultater, hvilket der er 

en bekymring for at kunne opretholde for færre midler end tidligere. Dette ses især i lyset af 

den socioøkonomiske sammensætning der er i Brændkjærskolens distrikt. 

- Stor bekymring omkring den beskrevne tilgang med distrikskolens egen betaling ved 

visitationer til specialtilbud.  

- Skolebestyrelsen sender deres beskrevne bekymring som høringssvar.  

 



3. Regnskab 2023 og budget 2024. Orientering vedr. regnskab 2023 og vedtagelse af budget 2024, 

samt konsekvenser af dette. 

- Brændkjærskolen kommer ud af budgetåret 2023 med et underskud. Dette kan henvises til 

personaleomkostninger og elevaktiviteter. 

 

4. Evt. 

Drøftelse omkring indhold og format for fredagsinformationsbrevet til forældre. 

- Forældrene i bestyrelsen mener fortsat dette er et fint initiativ for at samle 

informationen fra skolen ét sted, men har svært ved at få det læst da formatet ikke er 

nemt at læse i på telefonen.  

- Drøftelse herom fortsætter med medarbejderne på onsdagens pæd. Råd.  

 

 

 

  

 


